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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa 12.12.2024 
 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Bc.Vladimír Smatana, MUDr. Anton Ďukrech, Ing. 

Rastislav Kretík, Jana Muráňová, Peter Valient, Milan Kušnier, Juraj Urík                      
 

Neprítomní poslanci:    Ing. Michal Ďurkech osp. 
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Ing. Jana Franeková  
 
Občania: Ing. JUDr. Otília Hamacková PhD. 

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 18,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, 
že poslanec Ing. Michal Ďurkech sa ospravedlnil z rokovania OZ. Počet prítomných poslancov je 8, OZ je uznášania 
schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za 
návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo 
nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie predaja majetku obce – parcely KN-C 410/50 orná pôda o výmere 129 m2 
6. Návrh na schválenie VZN č.3/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Plevník-Drienové  
7. Návrh na schválenie VZN č.4/2024 o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu 

výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole 
8. Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2024 
9. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2024 – rozpočtové opatrenia 
10. Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2025 
11. Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 
12. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2025 
13. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
14. Diskusia  
15. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.64/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Janu Muráňovú a za členov Ing. Rastislava Kretika a Milana 
Kušniera. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Juraja Uríka a Ing. Michala Dodeka. Zápisom poveril  Ing. Janu 
Franekovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.65/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 3/: Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce pani Jana Muráňová. Skonštatovala, že všetky 
uznesenia sú plnené a priebežne sa plní uznesenie č.22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé 
kalendárne štvrťroky.  
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 66/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 27.9.2024 do dnešného dňa, čiže 12.12.2024. Od posledného 
rokovania OZ ubehli dva a pol mesiaca, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej 
obci za toto obdobie. 

Od posledného zasadnutia OZ sme pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane 
všetkých našich práv a povinností, plnili sme stanovené úlohy a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich 
občanov. Počas tohto obdobia sa v našej obci realizovalo niekoľko projektov v zmysle schváleného rozpočtu a tiež sa 
nám podarilo získať a boli nám schválené žiadosti na nenávratné finančné prostriedky a dotácie z fondov EÚ. Medzi 
najvýznamnejšiu investičnú akciu tohto roka patrí výstavba nového obecného úradu v centre obce. Dokončené sú všetky 
práce v zmysle projektu a na 18.12.2024 je zvolané odovzdávacie a preberacie konanie. Samotná kolaudácia tohto 
objektu je naplánovaná na január budúceho roka a všetko pripravujeme tak, aby sme sa v januári mohli presťahovať 
a zároveň od 1.2.2025 otvoriť ďalšiu triedu MŠ v priestoroch terajšieho úradu. Samozrejme treba ešte nový úrad vybaviť 
nábytkom a zariadením, ale väčšinu si berieme zo sebou z terajšieho úradu. Úrad bude bezbariérový v centre obce, na 
prízemí bude komplet úrad so svojím zázemím a službami pre občanov a na poschodí je vybudovaná veľká zasadačkou 
na rôzne podujatia a stretnutia. Naviac oproti projektu sa nám podarilo zrealizovať komplet fotovoltické zariadenie 
s vlastným batériovým úložiskom, prekládku hlavného vodovodu a spevnené plochy s novou stenou pre úradné oznamy, 
kde budú aj vitríny pre obecné zložky tak, ako to bolo kedysi na Jurišovom dome. S potešením môžem konštatovať, že 
na realizáciu objektu nového obecného úradu sme nemuseli žiadať o úver, ale komplet sme to zrealizovali z finančných 
prostriedkov obce, na čo sme použili financie z rezervného fondu obce. Rovnako ako aj realizáciu a dokončenie miestnej 
komunikácie Podhorie - Bukovanová, kde po viac ako 10-tich rokoch plánovaného dokončenia, sme konečne túto 
komunikáciu v novembri tohto roka komplet dokončili a obyvatelia tejto lokality tak jazdia a používajú novú komunikáciu 
s asfaltovým krytom o výmere takmer 1500 m2. Ešte treba spraviť geometrický plán a následne komunikáciu 
skolaudovať.  V novembri sme tiež zrealizovali rekonštrukciu zatekajúceho strešného plášťa objektu pálenice, ktorý bol 
už v havarijnom stave a dochádzalo k poškodeniu vnútorných priestorov. V areáli pálenice sa nám podarilo tiež 
zrealizovať nový oceľový prístrešok pre kontajnery o rozmeroch 20x6,3 m s dreveným krovom a plechovou krytinou. Keď 
som pri pálenici tak páleničiarska sezóna je v plnom prúde a vzhľadom k počtu zákazníkov a dobrej úrode verím, že 
dosiahne aj dobrý hospodársky výsledok. Nakoľko pálime už štvrtú sezónu, bude potrebné uvažovať s kúpou 
náhradných kotlov, aby sme v prípade poruchy nemuseli prerušiť prevádzku resp. skončiť sezónu, lebo výroba takýchto 
špeciálnych kotlov je na zákazku a s dlhou dobou dodania. Tiež sme pre pálenicu realizovali opravu a výmenu 
prívodného vodovodného potrubia zo samospádu do zbernej nádrže, aby sme mali pripravený aj alternatívni zdroj vody.  
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V obci na jeseň prebiehala aj II.etapa výmeny hlavného potrubia pitnej vody na Severnej ulici vrátane napojenia prípojok 
k RD, ale toto je akcia a investícia Považskej vodárenskej spoločnosti. Tiež sa dokončovali práce na zosilnení 
a budovaní nového vedenia VVN a z tohto dôvodu bola v obci niekoľkokrát prerušená aj dodávka elektriny. Aj začiatkom 
októbra bola po sebe na 3 dni prerušená dodávka elektriny a keďže sme nechceli prerušiť prevádzku OcÚ, MŠ a ŠJ 
zabezpečili sme silnú 80 kVA elektrocentrálu, ktorou sme zabezpečili celý objekt a areál MŠ a OÚ s pripojením na 
elektrinu a nemuseli si tak rodiča brať dovolenky a zostávať dom s deťmi. Keď som pri MŠ ako som spomínal 
pripravujeme sa na otvorenie ďalšej triedy a za týmto účelom zabezpečujeme nákupy rôzneho nábytku, vybavenia, 
kobercov, zariaďovacích predmetov ZTI a samozrejme aj nových učiteliek tak, aby sme počas januára mohli triedu 
pripraviť a vo februári otvoriť. Od 1.1.2025 dochádza zo strany štátu k zmene vo financovaní MŠ, ktoré už bude 
financovať štát tak ako ZŠ a obci sa zníži percento financovania na originálne kompetencie obce a v našom prípade to 
znamená, že naša obec na dani z príjmov fyzických osôb (DPFO) dostane cca o 100 tis.€ menej ako tomu bolo v tomto 
roku. Rok 2025 čo sa týka financií nielen pre samosprávy ale aj pre všetkých občanov a firmy kritický z dôvodu prijatia 
konsolidačných opatrení vládou a parlamentom SR. Preto aj príprava obecného rozpočtu na rok 2025 nebola 
jednoduchá a to hlavne z dôvodu, že financovanie tretej triedy MŠ budeme musieť zvládnuť z obecného rozpočtu, 
napriek tomu, že to bude financovať štát a to z toho dôvodu, že štát pošle financie na rok 2025 len na tie deti, ktoré boli 
evidované v eduzbere k 15.9.2024 a keďže my sme ešte nemali ďalšiu triedu a otvárame ju až začiatkom roka, musíme 
si jej prevádzku financovať z obecného rozpočtu. Zabezpečili sme tiež regeneráciu a údržbu multifunkčného ihriska 
s umelou trávou. Toto boli projekty, ktoré je v obci vidno, ale samozrejme pracujeme aj na nových projektoch, ktoré si 
vyžadujú veľa času a námahy, ale postupne sa dostavujú aj úspechy. Spomeniem napríklad schválenie našej žiadosti 
a schválenie dotácie z Environmentálneho fondu vo výške 198 tis.€ na rekonštrukciu vykurovania objektov ZŠ, alebo 
schválenie dotácie vo výške 36,5 tis. € na rekonštrukciu Domu smútku (strecha a okná), ale aj schválenie žiadosti na 
rozšírenie kapacity našej ZŠ vo výške 205 tis.€ (jedná sa o prístavbu dvoch učební s príslušenstvo zo zadnej časti ZŠ), 
kde sa už spracúva projektová dokumentácia. Schválená nám bola aj dotácia z MF SR vo výške 16,1 tis € na 
rekonštrukciu KD – zateplenie vonkajšej fasády. Preto sa tieto akcie nachádzajú v návrhu rozpočtu na rok 2025, nakoľko 
ich bude potrebné budúci rok realizovať. Mali sme v pláne tento rok realizovať aj rekonštrukciu cestného rigola 
a chodníka pred kostolom ako aj parkovisko zo zámkovej dlažby pred poštou, ale žiaľ vzhľadom k povoleniam a teraz aj 
počasiu sme to nestihli, tak  to budeme realizovať tiež budúci rok. Potrebné bude budúci rok riešiť aj obecný objekt č.557 
potraviny a pošta, nakoľko vlastník susednej nehnuteľnosti už začal s prestavbou a nadstavbou a bolo by vhodné 
realizovať to spoločne aby v centre obce vznikol nový kompletne zrekonštruovaný objekt. Máme spracovaný projekt, ale 
potrebné bude zabezpečiť financovanie čo bude problém. 

Vlastnými kapacitami vykonávame opravy a údržbu obecných objektov, verejných priestranstiev, miestneho 
rozhlasu, verejného osvetlenia ako i strojov a náradia. Osadili sme vianočnú výzdobu, rozsvietili vianočné stromčeky 
pred úradom a na Doline a zamestnanci MŠ vyzdobili a pripravili veľký adventný veniec pred MŠ. Zabezpečili sme aj 
servis a údržbu ČOV obecnej 11-bytovky. Bez problémov funguje aj prevádzka zberného dvora, kde každý týždeň 
vyvážame minimálne jeden kontajner, čo tiež stojí obec veľa financií ale aspoň sa nám už netvoria čierne skládky po 
obci. Zabezpečili sme aj vývoz skla, textilu, papiera, polystyrénu a elektro odpadu, ale najviac času nám ako každú 
jeseň zaberalo kosenie, hrabanie a odvoz lístia a trávy zo všetkých verejných priestranstiev. Samozrejme stále 
uskutočňujeme aj pravidelný mesačný zber separovaného odpadu a robíme aj pravidelné prehľady o stave odpadového 
hospodárstva po každom mesiaci.. Na základe údajov za prvých desať mesiacov je už dnes jasné, že obec bude za rok 
2024 doplácať za odpad cca 10 tis.€ čo by nemalo byť, nakoľko obec by podľa zákona nemala doplácať za odpad od 
občanov. Každým rokom sa nám tiež zvyšujú ceny a poplatky od zberových spoločností, nakoľko aj im stúpajú náklady 
súvisiace s odpadom (mzdy, energie, pohonné hmoty a teraz ja vyššia DPH). Táto problematika sa preberala aj na 
finančnej komisií s návrhom na zvýšenie poplatku za vývoz smetnej nádoby formou prijatia nového VZN od 1.1.2025. Tu 
treba však pripomenúť, že náš množstvový zber odpadu je omnoho spravodlivejší, ako paušálny poplatok na osobu 
a spočíva v tom, že kto viac separuje potrebuje menšie množstvo plomb na vývoz a tým platí aj menší poplatok. Dali 
sme upraviť skládku pri Váhu a pri jazere na Sihoti pribudla nová oceľová kniha z histórie obce, ktorú sme aj s autormi 
pokrstili. Začala sa aj nová vykurovacia sezóna, na ktorú sme sa pripravili zabezpečením servisov a revízií kotlov 
a komínov. Zabezpečili sme aj  kontrolu hasiacich prístrojov a hydrantov vo všetkých obecných objektoch. Nemalé 
financie nás stoja aj povinné servisy našich strojov a techniky. ako aj ich opravy a poistenie.  

Pracovníčky obecného úradu plnili úlohy v zmysle náplne práce a všetky ostatné povinnosti súvisiace 
s činnosťou OÚ. Vypracovali sme rozbor hospodárenia k 30.9.2024 a potrebné rozpočtové opatrenia za rok 2024, ktoré 
sú samostatnými bodmi dnešného rokovania OZ. Zúčastnil som sa aj zasadnutia regionálneho ZMOSu, stretnutia 
s predsedom celoslovenského ZMOSu pánom Bôžikom v Trenčíne a tiež porád starostov obci nášho okresu 
k aktuálnym témam v oblasti samosprávy. Uskutočnilo sa aj výberové konanie na funkciu riaditeľky MŠ, ktorej končilo 5-
ročné funkčné obdobie a na ďalších 5 rokov bola radou školy zvolená do funkcie terajšia riaditeľka MŠ pani Adriana 
Živná, ktorej k zvoleniu gratulujem. Na úrade sme pripravili potrebné dokumenty a to konkrétne návrhy VZN č.3/2024 
o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, návrh VZN č.4/2024 o poplatkoch v MŠ a tiež 
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sme pripravili návrh rozpočtu na rok 2025 a predpoklady na roky 2026 a 2027. Všetky tieto dokumenty sme 
predpísaným spôsobom zverejnili na oficiálnej web stránke obce a vyvesili na úradnej tabuli obce ako aj na CUET 
min.15 dní pred rokovaním OZ (27.11.2024), tak aby boli na dnešnom rokovaní OZ schválené a následne po schválení 
opäť na 15 dní zverejnené a tým platné a účinné od 1.1.2025. K zverejneným dokumentom sme nedostali žiadne 
pripomienky. Finančná situácia miest a obci nie je dobrá, štát obciam dal na plecia ďalšie povinnosti avšak bez 
finančného krytia Tiež sa obci výrazne zvýšili náklady na energie a keďže naša obec má spolu 18 odberných miest na 
elektrinu a 7 odberných miest na plyn, jedná sa v našom prípade o dosť veľké náklady. Z uvedeného dôvodu sme 
uzatvorili nové výhodnejšie fixné ceny na elektrinu a plyn až do konca roka 2026. Veď napr.spotová cena plynu je dnes 
okolo 48-50 €/MWh bez služby dodávateľa a my máme zmluvnú cenu 45,14 €/MWh vrátane služby dodávateľa. Bez 
schválenia týchto dokumentov, by obec nemohla fungovať v takom režime ako doposiaľ a neradi by sme znižovali 
úroveň a štandard služieb poskytovaných obcou. 

Ako konštatujem v každej správe, v kultúrno-spoločenskom a športovom živote je naša obec a zložky v nej 
pôsobiace veľmi aktívna, koná sa tu veľa podujatí a občan si má naozaj z čoho vyberať.  Za sebou máme peknú akciu 
v kultúrnom dome pre našich seniorov pri príležitosti mesiaca október, ktorý je venovaný úcte k starším, ktorú pripravila 
sociálna komisia. Pri tejto príležitosti sme týmto občanom odovzdali nákupné 10 € poukážky, pripravili občerstvenie 
a kultúrny program. Moje poďakovanie patrí aj členom miestneho spolku Červeného kríža našej obce, ktorí sa zapojili do 
akcie „Pomáhame potravinami“ kde spolu s Kauflandom zabezpečili potravinové balíčky pre sociálne slabších 
spoluobčanom nielen z našej obce ale aj z okolitých obcí. Krásne podujatie s názvom „Remeslo má zlaté dno“ sa 
uskutočnilo v kine Mier pri príležitosti 25 výročia založenia DFS Dúbravček. V kúpeľoch Nimnica sa konalo podujatie 
s názvom „Múzy nás spájajú“ kde boli predsedom TSK oceňované osobnosti v oblasti kultúry a za našu obec boli 
ocenení Janka Muráňová a Marian Turčáni, k čomu im srdečne blahoželáme. Naposledy sa uskutočnilo v areáli ZŠ 
podujatie s názvom „Začnime advent spolu“, kde boli pripravené vianočné trhy, rôzne tekutiny a pochutiny,  bohatý 
kultúrny program, na koči prišiel aj Mikuláš s darčekmi pre všetky deti. Toto podujatie malo aj charitatívny  rozmer, kde 
sa pre jednu rodinu z obce podarilo na dobrovoľnom príspevku vyzbierať 600 €. Celým podujatím sa nieslo dobro 
a pekná vianočná nálada.  Táto spoločná akcia sa uskutočnila po prvý krát, ale dopadla výborne, o čom svedčí veľký 
počet spokojných účastníkov, preto chcem poďakovať predsedkyni a celej komisií pre školstvo, kultúru a šport za jej 
zorganizovanie. 

Už sa pomaly pripravujeme na vianočné sviatky, preto vám chcem všetkým zaželať hlavne pevné zdravie, 
príjemné a milostiplné prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré do nového roka 2025. 
Diskusia: 
-Ing. Kretik – ako odznelo aj v správe a je aj vidno v obci, urobilo sa veľa roboty, ktorú obec mohla financovať aj z peňazí 
ušetrených na energiách a na základe iných správnych rozhodnutí, ktoré sa prijali v minulosti 
-p. Muráňová - ďakuje za vykonanú prácu 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 67/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5/  Návrh na schválenie predaja majetku obce – parcely KN-C 410/50 orná pôda o výmere 129 m2 
Na minulom rokovaní OZ sa prerokovala žiadosť rodiny Halgašovej o odkúpenie obecnej parcely KN-C 410/50 orná 
pôda o výmere 129 m2 vo vlastníctve obce vedenej na LV 629 z dôvodu rozšírenia pozemku pri ich novom rodinnom 
dome. Bol uznesením č. 60/2024 schválený zámer predaja tohto pre obec nevyužitého pozemku za jednotkovú cenu   
25 €/m2 a celkovú cenu 3 225 €. Tento zámer bol na 15 dní zverejnení na web stránke obce, úradnej tabuli obce ako aj 
na CUET. K zámeru neboli doručené žiadne pripomienky. Žiadateľ súhlasí s navrhnutou cenou a má naďalej záujem 
o kúpu tohto pozemku. Na tomto zasadnutí OZ je teda potrebné ešte schváliť aj samotný predaj pozemku.   
Diskusia: 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 68/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 7 Proti :  1 (Valient) Zdržal sa :  0 
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K bodu 6/  Návrh na schválenie VZN č.3/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady na území obce Plevník-Drienové  
Na základe informácie z pracovného stretnutia poslancov OZ ako aj zápisnice z rokovania komisie pre financie a obecný 
majetok ohľadom výdavkov na odpady v tomto roku – predpokladaná strata z odpadového hospodárstva viac ako  
10000 € a zvyšujúcich sa nákladov na vývoz odpadu sme pristúpili k príprave návrhu nového VZN o poplatkoch za 
odpad, keďže podľa zákona obec nemá doplácať za odpad od občanov. Jedná sa o cca 15% navýšenie poplatku za 
odvoz smetnej nádoby. Návrh VZN prerokovala na svojom zasadnutí 27.11.2024 finančná komisia, s odporúčaním 
návrh schváliť. Návrh VZN bol predpísaným spôsobom zverejnený web stránke obce, na centrálnej elektronickej tabuli 
(ďalej len CUET) a vyvesený aj na úradnej tabuli obce min.15 dní pred rokovaním OZ (27.11.2024). K návrhu VZN 
neboli doručené žiadne pripomienky.  
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 69/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
 
 
K bodu 7/ Návrh na schválenie VZN č.4/2024 o určení výšky mesačného príspevku zákonného zástupcu dieťaťa 
na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt detí v MŠ 
Návrh predkladá riaditeľka MŠ pani Adriana Živná, vzhľadom k tomu, že od budúceho roka prechádza financovanie MŠ 
pod štát rovnako ako financovanie ZŠ a predpokladaná výška financií, ktorú očakávame od štátu nepokryje všetky 
náklady na chod škôlky, preto sme nútení do jej financovania viac zaangažovať aj rodičov detí. Doterajší poplatok bol  
20 €/mesiac a týmto návrhom VZN sa zvyšuje na 30 €/mesiac. Návrh bol prerokovaní aj na finančnej komisií 
s odporúčaním schváliť. Návrh VZN bol predpísaným spôsobom zverejnený web stránke obce, na centrálnej 
elektronickej tabuli (CUET) a vyvesený aj na úradnej tabuli obce min.15 dní pred rokovaním OZ (27.11.2024). K návrhu 
VZN neboli doručené žiadne pripomienky. 
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 70/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 8/   Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2024 
Rozbor hospodárenia obce bol súčasťou materiálov na zasadnutie OZ. Z uvedeného rozboru vyplýva, že obec 
k 30.9.2024 dobre hospodárila o čom svedčí kladný výsledok hospodárenia (+206 tis.€) a to i napriek realizácií viacerých 
projektov, hlavne výstavbe nového obecného úradu, ktorý financujeme z obecného rozpočtu. Už teraz vieme že kladný 
výsledok hospodárenia bude aj na konci tohto roka a prebytok hospodárenia bude presunutý do rezervného fondu obce. 
Rozbor prerokovala na svojom zasadnutí dňa 27.11. aj komisia pre financie a majetok s odporúčaním OZ rozbor 
hospodárenia zobrať na vedomie.  
Diskusia: 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča rozbor vziať na vedomie.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 71/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2024 – rozpočtové opatrenia 
Na rokovanie OZ boli predložené rozpočtové opatrenia starostu obce č.15-18/2024, ktoré súvisia hlavne s presunom 
financií v rámci schváleného rozpočtu a úpravy rozpočtu pri dosiahnutí vyšších príjmov. Podrobný popis položiek je 
v každom RO, ktoré boli súčasťou materiálov na rokovanie. Tiež bolo predložené jedno rozpočtové opatrenie OZ a to           
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č. IV/2024, ktoré súvisí s dofinancovaním výstavby nového obecného úradu. Rozpočtové opatrenia na svojom zasadnutí 
dňa 27.11. prerokovala aj komisia pre financie a majetok.  
Diskusia: 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča rozbor vziať rozpočtové opatrenia 
č.15-18/2024 na vedomie a rozpočtové opatrenie č. IV/2024 schváliť..  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 72/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/ Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2025 
Návrh rozpočtu predniesol starosta obce. Zostavovanie rozpočtu na rok 2025 nebolo jednoduché, nakoľko od 1.1.2025 
dochádza v našom štáte k výrazným zmenám vo financovaní verejnej správy ako i k zmenám súvisiacich so schváleným 
konsolidačným balíkom a jeho následnými dopadmi na rozpočty miest a obcí. Hlavnou zmenou je financovanie 
prevádzky MŠ nie z obecného rozpočtu ale od nového roka bude prevádzku MŠ financovať priamo štát. V našom 
prípade je to problematické, nakoľko financovanie 3.triedy MŠ, ktorú chceme otvoriť začiatkom februára, budeme musieť 
financovať z obecného rozpočtu, nakoľko objem prostriedkov zo štátu je napočítaný podľa počtu detí MŠ k 15.9.2024. 
Samozrejme budeme žiadať o dofinancovanie aj tretej triedy, ale v súčasnosti nám toto štát nevie garantovať. Tiež sa 
zvyšuje sadzba DPH z 20 na 23% a iné ďalšie opatrenia. Na rozdiel od štátu a jeho rozpočtu, rozpočty miest a obcí 
musia byť vyrovnané alebo prebytkové. Keďže  sme nechceli znižovať občiansky štandard v našej obci alebo škrtať 
príspevky na činnosť zložiek pôsobiacich v obci je rozpočet na rok 2025 spracovaný ako vyrovnaný a sú v ňom zahrnuté 
všetky položky potrebné na chod obce v budúcom roku. Bude síce menej investícií, ale podarilo sa nám získať dotácie 
na rekonštrukciu kotolne a ÚK našej ZŠ a aj na rekonštrukciu Domu smútku. Čo sa do rozpočtu nezmestilo je 
rekonštrukcia polyfunkčného objektu v centre obce, čo by bolo potrebné na budúci rok vyriešiť, nakoľko nový vlastník už 
začal s rekonštrukciou svojej časti a bolo by žiaduce aby sa tento spoločný objekt aj spoločne dokončil a zrekonštruoval. 
Dňa 27.11.2024 sa uskutočnilo zasadnutie finančnej komisie, kde bol rozpočet podrobne prerokovaný s odporúčaním 
rozpočet schváliť. Stanovisko k rozpočtu predkladá aj hlavný kontrolór obce s odporúčaním rozpočet schváliť. Návrh 
rozpočtu bol zverejnený na web stránke obce, na CUET a vyvesený na úradnej tabuli obce dňa 27.11.2024 a neboli nám 
k rozpočtu doručené žiadne pripomienky.  
Na základe nových informácií, ktoré obec získala od zverejnenia návrhu rozpočtu boli do návrhu zapracované zmeny, 
ktoré súvisia najmä so schválenými dotáciami a menšími úpravami niekoľkých položiek. 
Diskusia: 
-Ing.Kremeň – kontrolór obce skonštatoval, že návrh bol spracovaný a zverejnený v súlade so zákonom.  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie odporúča návrh schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 73/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 74/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 75/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 76/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 11/ Správa hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
Správu o vykonaných kontrolách predniesol hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň. 
Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 77/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 12/ Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2025 
Predkladá hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň. Plán kontrolnej činnosti je zverejnený na web stránke obce, na 
CUET a bol vyvesený na úradnej tabuli obce dňa 27.11.2024 
Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 78/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 13/ Rôzne  

• Na obec bolo doručené písomné ospravedlnenie Ing.JUDr.Otílie Hamackovej PhD. starostovi obce a obecnému 
zastupiteľstvu za to, že v predchádzajúcom liste označila starostu obce, obecné zastupiteľstvo ako aj spoločnosť 
Legal point s.r.o. za organizovanú zločineckú skupinu, ktorí z pozície funkcie verejných činiteľov vydierajú občanov 
a porušujú ich ľudské práva. 
 
Tiež Ing.JUDr.Otília Hamacková PhD. doručila žiadosť na odkúpenie bytu č.6 v bývalej školskej bytovke č.23. Túto 
žiadosť na svojom zasadnutí prerokovala komisia pre financie a obecný majetok a neodporúča OZ schváliť predaj 
tohto bytu za podmienok navrhnutých nájomníčkou. 

 
Ing.JUDr.Otília Hamacková PhD predniesla poslancom žiadosť osobne. Oboznámila poslancov za akých okolností 
dostali s vtedajším manželom byt do nájmu v roku 1982 a s technickým stavom  bytu počas jeho užívania. 
O odpredaj bytu žiadala už niekoľkokrát v minulosti, ale predaj sa nikdy nezrealizoval. Žiada o odpredaj bytu za 
rovnakých podmienok, za akých si byty v minulosti odkúpili aj ostatní nájomníci bytového domu. 
- Ing. Kremeň - podľa zákona o majetku obcí je možné byt odpredať len za súčasných právnych podmienok, inak by 
predaj ani na katastri nezapísali, v súčasnosti by bolo nutné dať vypracovať znalecký posudok na hodnotu bytu a pri 
predaji sa riadiť trhovou cenou bytu. 
- Ing.JUDr.Otília Hamacková PhD. – nesúhlasí s trhovou cenou, chce aby sa napravila krivda spôsobená jej 
v minulosti 
- MUDr Ďurkech – prečo v minulosti nedošlo k predaju, keď vraj bola schválená? 
- Ing.JUDr.Otília Hamacková PhD.- neviem, riešila som v tom čase iné problémy, neprišla mi žiadna odpoveď od 
obce 
- starosta obce – obec chcela uzatvoriť písomnú nájomnú zmluvu, na čo niekoľkokrát vyzývala nájomníčku 
v predchádzajúcom období, len aby bola chránená aj obec aj nájomníčka a boli vyjasnené nájomné vzťahy. Keďže 
ide o komplikovanejší právny problém, na dnešnom zasadnutí sa určite nerozhodne, bude potrebné vyjadrenie 
finančnej a stavebnej komisie a názor právneho zástupcu obce. 
 
Poslanci sa zhodli na snahe vyriešiť danú problematiku k vzájomnej spokojnosti avšak pri rešpektovaní platných 
právnych predpisov. Na zistenie bližších informácií a možností obce navrhujú do ďalšieho rokovania zastupiteľstva, 
aby zaujali stanoviská finančná a stavebná komisia a zároveň poverili starostu obce, aby zabezpečil vyjadrenie 
právneho zástupcu k danej veci.  

 
Ing.JUDr.Otília Hamacková PhD následne predniesla poslancom návrh na zámenu pozemkov KNC 158/1 a 158/3 
v celkovej výmere 181m2 v jej vlastníctve za časť pozemku KNC 154/3, ktorý je v spoluvlastníctve obce. Tento návrh 
poslanci rovnako odporučili predložiť na vyjadrenie finančnej a stavebnej komisii 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 79/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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• O pripravovaných projektoch a realizáciách v krátkosti informoval starosta obce. Z tých hlavných projektov je to 
schválenie dotácie na rekonštrukciu ÚK v ZŠ vo výške 198 000 € a rekonštrukciu Domu smútku vo výške 36 581,60 
€. Zároveň v zmysle dohody z pracovného stretnutia poslancov OZ informoval o uzatvorení nových výhodnejších 
zmlúv s dodávateľmi elektriny a plynu. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 80/2024 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za : 8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 14/ Diskusia 
- poslanci upozornili na množiace sa krádeže v obci a žiadajú starostu o pokračovanie v budovaní kamerového systému 
obce. Zároveň upozornili na zamŕzajúce dopravné zrkadlo pri výjazde z ulice „Rajčula“. 
- p. Muráňová – poďakovala poslancom i starostovi za celoročnú spoluprácu a požiadala poslancov o návrhy na 
organizáciu budúcoročných podujatí na fašiangy a interpretov na Dni obce. 

 

 
K bodu 15/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 20,30 hod. ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Juraj Urík       ............................................ 

 

                           Ing. Michal Dodek        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Jana Franeková           ........................................... 


